
PROTOKÓŁ nr  VI/ 07 
z VI Sesji Rady Miejskiej śerkowa 

odbytej w dniu 27 czerwca 2007 roku 
w godz. od 1000 – 1130 w sali nr 3 Urzędu 

Miasta i Gminy w śerkowie.         
 

VI  Sesja Rady Miejskiej śerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 

 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej śerkowa Barbara Urbańska o godz. 1000 otworzyła VI Sesję 
Rady Miejskiej śerkowa, stwierdzając quorum. Powitała radnych, sołtysów i gości zaproszonych.  
 
Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 14 radnych (załącznik nr 1) 

 
W sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy śerków.  
Lista obecności stanowią załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Janusz Jajczyk    - Burmistrz śerkowa 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy śerków 
4. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska” i „Zycie Jarocina” 

Porządek obrad VI Sesji Rady Miejskiej śerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami sesyjnymi 
dostarczono  radnym w dniu 19 czerwca 2007 r. na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej 
śerkowa.  
 
Punkt 2 - Odczytanie porządku obrad sesji. 
Przewodnicząca przedłoŜyła porządek obrad VI Sesji Rady Miejskiej śerkowa  
w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum.   
2. Odczytanie  porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na V Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
6. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy śerków na okres 2007 – 
2010 z perspektywą na lata 2011 - 2014, 

b) uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy śerków na okres  
2007 – 2010 z perspektywa na lata 2011 - 2014, 

c) określenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku dla Miasta i Gminy śerków, 
d) likwidacji Publicznego Przedszkola w Dobieszczyźnie, 
e) Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami, 
f) obciąŜenia nieruchomości gminnych słuŜebnością przejazdu,  
g) określenia cen za składowanie odpadów komunalnych, 
h) współdziałania  z Gminą Jarocin, 
i) wprowadzenia zmiany do budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2007 rok, 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne głosy,  wnioski, komunikaty. 
9. Zamknięcie obrad sesji. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 



Punkt 3 - Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe protokół z obrad V Sesji Rady Miejskiej śerkowa był 
wyłoŜony do wglądu w biurze Rady oraz przed obradami VI sesji. Do treści protokółu uwag nie 
wniesiono.  
W głosowaniu protokół z V sesji został przyjęty 14 głosami „za”, bez odczytywania. 
 
Punkt 4 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny p. Grzegorz Andraszak złoŜył zapytanie … Czy gmina ma plan pomocy finansowej  
w zakupie obowiązkowych mundurków szkolnych dla dzieci z rodzin uboŜszych.? 
 
Punkt 5 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na V Sesji Rady Miejskiej  śerkowa. 
PowyŜsze sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca Rady p. Barbara Urbańska na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 6 - Podjęcie uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie: 

a) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy śerków na okres 2007 
– 2010 z perspektywą na lata 2011 - 2014, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Omówiła cele i załoŜenia 
„Programu” na podstawie materiałów sesyjnych.   
Przewodnicząca powiedziała, Ŝe program zgodnie z przepisami powinien być aktualizowany co 

4 lata, i określać cele i priorytety ekologiczne. Aktualizując „Program Ochrony Środowiska” 
uwzględnione zostały załoŜenia rządowe, które wytyczają zadania dla poszczególnych poziomów 
administracji.  Do realizacji celów, które wyznaczone są w polityce ekonomicznej zobowiązane są 
samorządy . Przewodnicząca przedstawiła elementy jakie zawiera „Program”. A są nimi m.in. 
charakterystyka Gminy, działalność gospodarcza, turystyka, na którą nastawiliśmy się  
i jest ona u nas najbardziej rozpowszechniona, pełni wiodącą rolę czego przykładem jest powstałe 
Mickiewiczowskie Centrum Turystyczne. Centrum jest ośrodkiem szkoleniowo – wypoczynkowo – 
rekreacyjnym, posiada 200 miejsc noclegowych, salę warsztatową, sale konferencyjne  
i szkoleniowe.  
W „Programie” tym są równieŜ zasoby przyrody (mamy 21 pomników przyrody – w śerkowie jest 
ich najwięcej, bo ok. 14), mamy takŜe rezerwat przyrody „Czeszewski Las” znajdujący się na 
terenie śerkowsko – Czeszewskiego Parku Krajobrazowego, zasoby wodne, gospodarkę wodno – 
ściekową, gleby  wyŜszych klas bonitacyjnych gruntów ornych. Pani Urbańska podkreśliła, Ŝe 
jakość powietrza w naszej Gminie jest dobra, nie ma zanieczyszczeń gazowych, nie ma takŜe hałasu 
w związku z tym moŜna doskonale wypocząć.   
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokółu/. 
Wobec braku uwag, przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 
radnych na sali w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr VI/40/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca  2007 r. w sprawie  uchwalenia 
Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy śerków na okres 2007 – 2010 z perspektywą na 
lata 2011 - 2014, przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr VI/40/07  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 

Radny p. Andraszak stwierdził, Ŝe jest wiele zabytków na terenie gminy śerków, które nie mają 
statusu zabytków i są w spisie zabytków, a inne w rejestrze. Jaka jest róŜnica między tymi 
zabytkami? i czy jest moŜliwość, aby te budynki weszły na listę obiektów zabytkowych. Radny 
zapytał teŜ, czy właściciele domów, które są w spisie mogą ubiegać się o refundację na ewentualne 
remonty czy inne czynności związane z utrzymaniem takiego obiektu.?  

Burmistrz odpowiedział, Ŝe róŜnica miedzy tymi zabytkami polega na ograniczeniach 
właściciela tzn. musi wszystkie prace jakie wykonuje przy budynku zgłaszać konserwatorowi 
zabytków.  

 



 
b) uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy śerków na okres  

2007 – 2010 z perspektywa na lata 2011 2014, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.   

 „Aktualizacja Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy śerków na okres 2007 -2010  
z perspektywą na lata 2011 – 2014” jest opracowaniem wprowadzającym nowe przepisy i wytyczne 
z zakresu gospodarowania odpadami wynikające z obowiązujących obecnie przepisów prawnych.  
Plan gospodarki odpadami stanowi integralną część Gminnego Programu Ochrony Środowiska.  
Narzędziami  do niego są Plany Gospodarki Odpadami dla Powiatu Jarocińskiego i Województwa  
Wielkopolskiego oraz „Krajowy Plan Gospodarki Odpadami 2010”. Z realizacji Planu Gospodarki  
Odpadami sporządza się sprawozdanie, które przedstawia się Radzie. Okres sprawozdawczy  
obejmuje 2 lata kalendarzowe.  

Przewodnicząca powiedziała, Ŝe szereg nowo powstałych oraz zmienione akty prawne nakładają  
zróŜnicowane obowiązki na samorządy gminne, mieszkańców oraz  przedsiębiorców dotyczące 
postępowania z odpadami poszczególnych kategorii w związku z tym podjęcie tej Uchwały jest 
konieczne. 

Przeprowadzenie Aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy śerków 
związane jest z wprowadzeniem nowych przepisów i wytycznych  z zakresu gospodarowania 
odpadami wynikającymi z obowiązujących przepisów prawnych.   

Przewodnicząca p. Urbańska zaznaczyła, Ŝe celami nadrzędnymi załoŜonymi w Planie 
Gospodarki Odpadami jest: objęcie w 100% mieszkańców zorganizowaną zbiórką odpadów   
komunalnych, posiadanie selektywnego systemu zbierania odpadów w pełni zaakceptowanego  
przez mieszkańców gminy, uzyskanie wysokiego poziomu odzysku i recyklingu odpadów,  
minimalizacja ilości składowanych odpadów i maksymalizacja unieszkodliwienia odpadów nie  
przetwarzalnych. 

Przewodnicząca przedstawiła szczegółowo cele na lata 2007 – 2010 są to: objęcie wszystkich  
mieszkańców zorganizowaną zbiórką odpadów komunalnych, deponowanie na składowisku do  
roku 2010 odpadów ulegających degradacji, nie więcej niŜ 75% masy tych odpadów wytworzonych  
w 1995r. tj. 116,25 kg na mieszkańca miasta, a 35,25 kg na mieszkańca wsi. 
Prawidłowe gospodarowanie odpadami niebezpiecznymi, przez zapewnienie odpowiednich 
poziomów zbierania, unieszkodliwiania czy recyklingu, wybudowanie gminnej kompostowni oraz 
edukacja ekologiczna.  
Radni nie wnieśli uwag. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokółu/. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 14 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
Uchwałę Nr VI/41/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca  2007 r. w sprawie uchwalenia 
Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy śerków na okres 2007 – 2010 z perspektywą na 
lata 2011- 2014, przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr VI/41/07  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu /. 

 
c) określenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku dla Miasta i Gminy śerków, 
Przewodnicząca  

Przewodnicząca  Barbara Urbańska przedstawiła projekt uchwały.   
Przewodnicząca wyjaśniła, Ŝe Regulamin dotyczy utrzymania czystości. Zawarte w nim są 

wymagania odnośnie utrzymania czystości, porządku na terenie nieruchomości oraz nakłada 
obowiązki na właścicieli posesji. W regulaminie jest zawarte o co właściciel posesji powinien dbać, 
są zasady lokalizacji urządzeń przeznaczonych do zbierania odpadów i gromadzenia nieczystości 
płynnych, jak i ciekłych, częstotliwość i sposób pozbywania się odpadów komunalnych  
i nieczystości ciekłych, maksymalny poziom odpadów komunalnych. Kontrolę nad tym ma  
Burmistrz, który moŜe rozliczać właścicieli nieruchomości, jeśli nie wykonują tych zadań.  



  Zawarte są takŜe obowiązki osób utrzymujących zwierzęta domowe oraz zasady utrzymywania 
zwierząt gospodarskich na terenach wyłączonych z produkcji rolniczej, obowiązki przedsiębiorców 
w zakresie gospodarki odpadami.  

Przewodnicząca zaproponowała, aby do mieszkańców miasta i nie tylko, wysłać części 
regulaminu mówiące o tym, co  Burmistrz moŜe zrobić, gdy ktoś nie zastosuje się do regulaminu.  

Radny Grzegorz Andraszak zapytał jak ma wyglądać trwały sposób oznakowania psów czy 
mają one mieć wszczepiane implanty? 

Odpowiedział  Burmistrz zaznaczając, Ŝe chodzi tutaj o to, aby pies miał obroŜę i kaganiec.  
Burmistrz wnioskował o wykreślenie z Uchwały terminu do kiedy psy miałyby mieć wszczepione 
implanty, poniewaŜ jest to termin nierealny do wykonania.  
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Radny Bronisław Banasiak  zapytał co z psami bezpańskimi, co z nimi robić, poniewaŜ 
schronisko w Radlinie odmawia odbioru bo chcą opłaty? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz, Ŝe schronisko jest dofinansowywane przez Gminę i ich 
obowiązkiem jest przyjmowanie psów z naszego terenu. Burmistrz powiedział, Ŝe jeŜeli w tym 
względzie są problemy naleŜy sprawę zgłosić do Urzędu. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokółu/. 
Uchwałę Nr VI/42/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca 2007r. w sprawie określenia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku dla Miasta i Gminy śerków przyjęto jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr VI/42/07 stanowi załącznik nr 10 do protokółu / . 
  

d) likwidacji Publicznego Przedszkola w Dobieszczyźnie, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Radni nie wnieśli uwag. 

/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokółu/. 
Rada Uchwałę Nr VI/43/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca 2007r. w sprawie likwidacji 
Publicznego Przedszkola w Dobieszczyźnie przyjęła jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr VI/43/07 stanowi załącznik nr 12 do protokółu / . 
 

e) Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
      Głos zabrał  Burmistrz zaznaczył, Ŝe taki program musi mieć kaŜda gmina. Wspomniał równieŜ 
o utworzeniu Mickiewiczowskiego Parku Kulturowego, będzie on formą  zabytku,  obejmujący 
tylko część Gminy są to miejscowości: Brzóstków, Gęczew, Lgów, Śmiełów. Dofinansowanie jest 
tylko na zabytki wpisane do rejestru zabytków, jest ich niewiele. Wszystkie pozostałe obiekty ujęte 
w spisie zabytków są objęte ochroną konserwatorską ale dotyczy to zewnętrznej ochrony. Rejestr 
zabytków polega na tym, Ŝe wszystko, co się w obiekcie robi (np. remonty), musi być uzgadniane z 
Konserwatorem Zabytków. Jest jednak moŜliwość dofinansowania. Ustawa o ochronie zabytków 
mówi, Ŝe  samorząd gminy moŜe takŜe dofinansować kaŜdy zabytek w wysokości jaką uzna za 
zgodny z finansami publicznymi. Właściciele budynków, których budynki są w spisie nie mają 
prawa ubiegać się o dofinansowanie. Burmistrz poinformował, Ŝe patronem Mickiewiczowskiego 
Parku Kulturowego będzie Adam Mickiewicz.  
      Radny Bronisław Banasiak zwrócił uwagę na niepoprawną numerację budynków – zabytków – 
jest ona juŜ nieaktualna.  
      Burmistrz powiedział, Ŝe wszystko będzie zmienione, w tej chwili numeracja jest wg decyzji 
konserwatora.  
      Radny  Grzegorz Andraszak zauwaŜył, Ŝe jest kilka zabytków, które są w spisie a nie  
w rejestrze, czy tym właścicielom budynków moŜna dopomóc.  
      Burmistrz odpowiedział, Ŝe nie, natomiast właściciele zabytków wpisanych do rejestru 
zabytków płacą podatek od nieruchomości obniŜony o 50%.  
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokółu/. 
 
 



Uchwałę Nr VI/44/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca 2007r. w sprawie Gminnego 
Programu Opieki nad Zabytkami przyjęto jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr VI/44/07 stanowi załącznik nr 14 do protokółu / . 
 

f) obciąŜenia nieruchomości gminnych słuŜebnością przejazdu,  
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Radni nie wnieśli uwag. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokółu/. 
Uchwałę Nr VI/45/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca 2007r. w sprawie obciąŜenia 
nieruchomości gminnych słuŜebnością przejazdu  przyjęto jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr VI/45/07 stanowi załącznik nr 16 do protokółu / . 
 
Na salę sesyjną przybył radny p. Zdzisław Paluszkiewicz, złoŜył podpis na liście obecności. Od 
tej chwili w obradach Rady Miejskiej śerkowa uczestniczyło 15 radnych. 
 

g) określenia cen za składowanie odpadów komunalnych, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały.  
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokółu/. 
Przewodnicząca przypomniała, Ŝe od 2001r. nie podnoszono ceny związanej ze składowaniem 
odpadów komunalnych na gminnym wysypisku w Brzóstkowie, która wynosiła 6zł/m3 + VAT 7%. 
Odpady powinny być przyjmowane po ich zwaŜeniu czyli w Mg, 1Mg = 1t. PodwyŜka za przyjęcie 
odpadów komunalnych wynika ze wzrostu kosztów robocizny, materiałów, sprzętu.  
      Głos zabrał radny Banasiak, który stwierdził, Ŝe kwota jest zbyt wygórowana. 
      Burmistrz powiedział, Ŝe wysypisko w śerkowie będzie niedługo historią. Jesteśmy skazani na 
składowisko w Jarocinie, a tam stawki są juŜ o wiele większe. My moŜemy zrobić kompostownię, 
ale małą, bo na większą nie dostaniemy pozwolenia. Burmistrz dodał, Ŝe dzisiaj dopłacamy juŜ do 
wysypiska 30 tys. zł. Wzrasta opłata od 1 tony, która jest odprowadzana do województwa. Śmieci 
muszą być waŜone. Gminie udało się pozyskać wagę.  
      Radny Andraszak stwierdził, Ŝe skoro sami nie moŜemy wywozić śmieci i podnosimy stawki  
o 100% to firmy, które mają umowę na wywoŜenie śmieci korzystają w 100%. Zapytał ile 
przeciętne gospodarstwo będzie musiało zapłacić za wywóz śmieci?  Radny dodał jeszcze, Ŝe przy 
tak wysokich stawkach będą powstawały „dzikie wysypiska” co zaszkodzi środowisku.  
      Burmistrz udzielając odpowiedzi powiedział, Ŝe „dzikie wysypiska” mamy juŜ teraz, podkreślił, 
ze  współpraca z gminą Jarocin będzie bardzo waŜna , oni mają podpisane umowy z mieszkańcami, 
dają mieszkańcom worki na segregowane odpady i dzięki temu mogą kaŜdego rozliczyć czy śmieci 
są odbierane czy teŜ nie.  
Burmistrz dodał, Ŝe stawka zaproponowana za składowanie odpadów na gminnym wysypisku 
śmieci jest umiarkowana w stosunku do sąsiednich gmin.  
Radni nie mieli więcej pytań. 
Uchwałę Nr VI/46/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca 2007r. w sprawie określenia cen 
za składowanie odpadów komunalnych przyjęto 10 głosami „za”,  przy 2 „przeciw” i 3 głosach 
„wstrzymujących się” 
/ Uchwała Nr VI/46/07 stanowi załącznik nr 18 do protokółu / . 
 
Salę obrad opuścił radny Bogdan BoŜejewicz. Od tej chwili w obradach Rady Miejskiej 
śerkowa uczestniczyło 14 radnych 
 

h) współdziałania  z Gminą Jarocin, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Efektem końcowym będzie podpisanie wspólnego porozumienia w zakresie gospodarki  odpadami, 
kultury, kultury fizycznej i turystyki.  
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokółu/. 
Uchwałę Nr VI/47/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca 2007r. w sprawie współdziałania 
z Gminą Jarocin przyjęto jednogłośnie. 



/ Uchwała Nr VI/47/07 stanowi załącznik nr 20 do protokółu / . 
 

i) wprowadzenia zmiany do budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2007 rok, 
Skarbnik gminy Bronisława Rogacka przedstawiła projekt zmian do budŜetu gminy na  
rok 2007 w działach i rozdziałach klasyfikacji budŜetowej. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, Ŝe Wojewoda Wielkopolski pismem Nr FB.J-3.3011-236/07 z dnia  
10 maja 2007r. zwiększył plan dotacji celowej o kwotę 204.786,00 zł z przeznaczeniem na zwrot 
podatku akcyzowego, a pismem Nr FB.J-3.3011-210/07 z dnia 2 maja 2007r. ustalił plan dotacji 
celowej dla naszej jednostki w kwocie 18.060,00 zł na sfinansowanie wdroŜenia nauczania języka 
angielskiego w klasie pierwszej w okresie styczeń-sierpień 2007. Następnie pismem  Nr FB.J-
3.3011-273/07 z dnia 31 maja 2007r zwiększył plan dotacji celowej o kwotę 35.062,00 zł na 
realizację zadań bieŜących dotyczących wypłaty zasiłków stałych i okresowych zgodnie z ustawą  
o pomocy społecznej. Na podstawie pisma Nr FB.J-3.3011-219/07 z dnia 27 kwietnia 2007r 
zwiększono środki o kwotę 50.197,00 zł na realizację programu doŜywiania dzieci w szkołach. 
RównieŜ pismem Nr FB.J-3.3011-177/07 z dnia 16 kwietnia 2007r. ustalono plan dotacji celowej  
w kwocie 128.037,00 zł na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów 
o charakterze socjalnym. Departament Kultury Fizycznej i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego  
w Poznaniu pismem z dnia 14 maja 2007r. udziela pomocy finansowej w kwocie 35.000,00 zł na 
“Budowę placu rekreacyjno- sportowego oraz magazynu w śerkowie”. Gmina śerków określone 
zadania w zakresie rekreacji turystycznej realizuje po stronie wydatków w dziale 630 - Turystyka. 
Burmistrz Janusz Jajczyk zawarł umowę z Województwem Wielkopolskim reprezentowanym przez 
Wicemarszałka Józefa Rackiego na dofinansowanie remontu dróg w obrębie Ludwinów, Chrzan  
w kwocie do 71.500,00 zł. Zwiększa się dochody własne w dziale oświaty o kwotę 3.500,00 zł za 
sprzedaŜ drewna przy szkole w Dobieszczyźnie i  800,00 zł wpłata na teatrzyk w śerkowie.                          
W dziale 630 wprowadzono do planu kwotę  24.231,40 zł - odpłatność za pobyt w schronisku i plan  
1.500,- zł odsetki od wpłat zaległych. W dziale “754” ustalono plan w wysokości 32.000,00zł – jest 
to dochód za sprzedaŜ samochodu straŜackiego, a w dziale “758” ustalono plan 30.000,00zł - 
dochód z lokat na koncie bankowym. 
PowyŜsze dochody własne zwiększą wydatki w dziale 750- Administracja rządowa, płace  
i pochodne w związku z odprawą po przejściu pracownika na emeryturę, zakup papieru, odpis na 
fundusz socjalny i 3.000,00zł na wydatki osobowe nie zaliczane do wynagrodzeń. 
W dziale 801- Oświata zwiększono plan dla Szkoły Dobieszczyzna na zakup drzewek i na podróŜe 
słuŜbowe, dla Szkoły w Chrzanie na zakup laptopa i rzutnika oraz dla Teatrzyku przy  Szkole  
w śerkowie na zakup materiałów dekoracyjnych. 
W dziale “900- Gospodarka Komunalna”- zwiększono  plan o 6.940,00 zł na opłaty związane  
z programem usuwania azbestu i opłaty za wysypisko śmieci. 
RównieŜ wprowadzono do planu kwotę 12.400,00 zł na montaŜ kamer, aby zwiększyć 
bezpieczeństwo w śerkowie. 
Zmniejszono dochody i wydatki w  dziale "754" o kwotę 500,00 zł ,gdyŜ mylnie naniesiono  
w budŜecie jako zadanie zlecone.   
Gmina śerków wyraziła zgodę na udzielenie pomocy finansowej do zakupu psa policyjnego  
w  kwocie 1.000,00 zł na co zostanie podpisane stosowne porozumienie.   
Ponadto dokonano przesunięć wydatków: 
W dziale 600- transport i łączność przesuwa się środki z inwestycji w kwocie 450.000,-zł na 
remonty dróg – 300.000,-zł i dotację dla  Ośrodka Kultury i Rekreacji (MCT)  
z przeznaczeniem na remont chodników wewnętrznych i wymianę okien – 150.000,-zł. 
W dziale 801-Oświata- rozdział 80110 Gimnazjum- zwiększa się plan na delegacje  
i opłacenie umowy zlecenia , natomiast zmniejsza się wydatki na podróŜe zagraniczne  
i wydatki na zakup pomocy naukowych.. 
W dziale 851- Ochrona zdrowia- dokonuje się przesunięć w ramach działu na płace, pochodne od 
płac, zakupy i odpis funduszu socjalnego. 
W dziale 852 - Ośrodek wsparcia zmniejsza się plan na usługach a zwiększa się plan na  zakup 
paliwa. 



W dziale 900 rozdział 90013- Schroniska dla zwierząt- przesunięto kwotę 1.000,00 zł z usług na 
opłatę za energię. 
W dziale 921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  przesunięto z usług remontowych kwotę 
7.000,00 zł na opłacenie wykonania projektu remontu świetlic wiejskich. 
Ponadto zmniejszono plan o 10.000,00zł na usługach w rozdziale 92605 w zakresie kultury 
fizycznej a zwiększono na opłacenie projektu związanego z ochroną zabytków  
w Mickiewiczowskim Parku Kulturowym. 
Uchwałę Nr VI/48/07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27 czerwca 2007r. w sprawie wprowadzenia 
zmiany do budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2007 rok  przyjęto jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr VI/48/07 stanowi załącznik nr 18 do protokółu / . 
 
Punkt  9 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Burmistrz udzielając odpowiedzi na zapytanie radnego Grzegorza Andraszaka wyjaśnił, Ŝe MEN 
planuje  dofinansowanie do mundurków szkolnych , które w gminie śerków będzie realizowane  
w okresie wakacyjnym  przez Gminy Zespół Ekonomiczno –Administracyjny Szkół w śerkowie. 
Radny przyjął wyjaśnienie. 
 
Punkt  10 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Jako pierwszy głos zabrał sołtys wsi Brzóstków Franciszek Boruta poruszył sprawę wykaszania 
poboczy  dróg. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe nie wyśle ludzi  z bezrobocia na drogi z uwagi na obowiązujące 
przepisy o bezpieczeństwie.  
Kolejny głos, zabrała sołtyska z Raszew Pani Halina Marecka, która poruszyła sprawę 
transformatora, niedawno wymienionego. W tej chwili okazuje się, Ŝe właściciel gruntu na którym 
stoi transformator nie zgadza się na jego lokalizację. Pani Marecka zapytała co z tym będzie i kto 
poniesie tego ewentualne koszty? 
Zarówno Burmistrz jak i Przewodnicząca powiedzieli, Ŝe sprawa nie jest im znana, ale zajmą się 
nią.  
Głos zabrał równieŜ mieszkaniec śerkowa Zbigniew Wasielewski w imieniu brata Pana Pawła,  
która dotyczyła zabrania koncesji na sprzedaŜ napojów alkoholowych. Zapytał dlaczego w naszej 
Gminie takie sprawy załatwiane są negatywnie, a w Gminie Jarocin pozytywnie. 
Odpowiedzi udzielił  Burmistrz, który stanowczo zaprzeczył aŜeby miały miejsce takie sytuacje  
w Gminie Jarocin, a jeśli juŜ, to jest to nielegalne. JeŜeli właściciel sklepu – baru nie zapłaci  
w terminie raty, to koncesję się zabiera. W naszej Gminie  jest to zgodne z prawem.  

 
Punkt  11 – Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca  Rady stwierdziła, iŜ porządek obrad VI Sesji Rady Miejskiej śerkowa został 
wyczerpany, wobec czego o godz. 11 30 zamknęła obrady Sesji,  dziękując wszystkim za  przybycie.  
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁA: 
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